
 

 

Protokół nr 19/2016 

 

  

 

z XIX zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 31 maja 2016r., która odbyła się przy                           

ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III p.Aniela Pazurkiewicz.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych (lista obecności jako załącznik nr 1), a zatem obrady 

oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, że jako pierwszy będzie omawiany druk nr 177. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 196 jako pkt.3. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 197. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 198. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 199. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 200. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 201. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 



Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 202. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz stwierdziła, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt porządku obrad 

wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad. 

  

Ad.3 

Radny p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały Radnego Miasta Krakowa w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru Muzeum Lotnictwa – druk nr 196.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/173/2016 została przyjęta. 

 

Ad.4 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2016 – druk nr 192.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Łukasz Wantuch, radna p.Agnieszka Jasiówka, przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radna 

p.Jacek Wojs. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/169/2016 została przyjęta. 

 

Ad.5 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawił i omówił projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do 

Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia korekty na zadaniu inwestycyjnym wprowadzonym do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej  planowanego przez Radę Dzielnicy III Prądnik Czerwony do realizacji w latach 

2016 - 2019.  – druk nr 193. Wprowadziła autopoprawki w tytule uchwały”na zadanich inwestycyjnych 

wprowadzonych …. planowanych”. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Rafał Miś, radny p.Piotr Moskała, radny p.Dominik Jaśkowiec, przew. p.Aniela 

Pazurkiewicz.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/170/2016 została przyjęta. 

 

 



Ad.6 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie wstępnego 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2017 – druk nr 194   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?   

 

W dyskusji wzięli udział: przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Łukasz Wantuch, radny p.Rafał Miś, radny p.Jacek 

Wojs, radny p.Piotr Moskała. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/171/2016 została przyjęta. 

 

Ad.7 

Radny p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały Radnego Miasta Krakowa w sprawie  wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru Olsza – druk nr 195.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

15 radnych: 

Głosów „za” – 15 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/172/2016 została przyjęta. 

 

Ad.8 

Radny p.Dominik Jaśkowiec przedstawił i omówił projekt uchwały Radnego Miasta Krakowa w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o uwzględnienie uwag Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony zgłoszonych do miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Ugorek-Fiołkowa – druk nr 197. Przedstawił autopoprawkę: dopisanie do §2 

jako pkt. 6 „Utrzymanie rozstrzygnięć planistycznych dla obszaru KU.10 w zakresie zakazu zwiększania intensywności 

istniejącej zabudowy (tj. zakazu rozbudowy, nadbudowy istniejących budynków) oraz nakazu ochrony formy 

architektonicznej budynku garażu wielokondygnacyjnego”. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: radna p.Agnieszka Jasiówka, radna p.Wanda Zasada, radny p.Dominik Jaśkowiec, radny 

p.Jacek Wojs.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/174/2016 została przyjęta. 

 

Ad.9 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie ustawienia znaków drogowych na skrzyżowaniu ul. Ostatniej – 

druk nr 198. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

17 radnych: 



Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/175/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.10 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie  wyrażenia opinii dla zamierzenia inwestycyjnego objętego 

wnioskiem Nr  AU-02-1.6733.148.2016.WKA – druk nr 199.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

 

 Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/176/2016 została przyjęta. 

 

Ad.11 

Radny p.Stanisław Skrzyński przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Infrastruktury Komunalnej i Budownictwa w sprawie montażu lustra drogowego na terenie Dzielnicy III Prądnik 

Czerwony   oraz słupków drogowych na ul. Celarowskiej – druk nr 200. Wprowadził autopoprawkę  §1 przyjmuje 

brzmienie: Wnioskuje się do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w Krakowie                             o montaż 

luster drogowych: 

a/ na wylocie z ul. Radomskiej w kierunku ul. Bosaków, 

b/na skrzyżowaniu ul.Prądzyńskiego / ul.Celarowskiej, 

c/ na skrzyżowaniu ul.Widnej / ul.Nieznanej, 

d/ w rejonie sięgacza przy bloku ul.Ugorek 18 

oraz zamontowanie na końcu ul. Celarowskiej (na wewnętrznym łuku tej ulicy) słupków drogowych”. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/177/2016 została przyjęta. 

 

Ad.12 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji  Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w sprawie 

opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego objętego wnioskiem ML-02.7123.196.2016.AJ  –               

druk nr 201. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/178/2016 została przyjęta. 

 

Ad.13 

Radna p.Agnieszka Jasiówka przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Edukacji w sprawie podjęcia działań 

mających na celu zwiększenie puli i zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Miasta Krakowa na 2018r – druk 

nr 202. Wprowadziła autopoprawkę w §1 zamiast „2017” wpisuje się „2018”. 

 



Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag.  

 

W dyskusji wzięli udział: radna p.Agnieszka Jasiówka, radny p.Rafał Miś, radny p.Dominik Jaśkowiec, radny 

p.Mateusz Drożdż. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały Komisji. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XIX/179/2016 została przyjęta. 

 

Ad.14 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Nie było uwag. Protokół został przyjęty. 

  

Ad.15 

Oświadczenia i komunikaty 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, iż kolejna sesja odbędzie się 21 czerwca 2016r.                            

o godz. 18.00.  Poinformowała, że Dni Dzielnicy III odbędą się na stadionie Wieczysta w dniu 11 czerwca 2016r. 

  

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz zamknęła posiedzenie sesji o godz. 20.20. 

 

 

Prowadzący obrady: 

Aniela Pazurkiewicz  

Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III 

 

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 

 


